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Årsberetning for 2023 

For perioden mars 2023 – februar 2024 er det gjennomført to åpne møter, samt ett møte 

det er invitert til, men måtte dessverre avlyses. Styret i Gull har hatt sine møter digitalt på 

Teams. 

 

Årsmøtet 14. mars 2023 

Årsmøtet ble avholdt fysisk på Bright House i Mustad næringspark, Gjøvik. 

Første del av årsmøtet var et fagforedrag fra Førsteamanuensis Peder Lombnæs fra 

Høgskolen Innlandet. Han vil holde foredraget: «Perspektiver på bærekraftig utvikling, 

matproduksjon, verdens befolkningsutvikling og klimaendringer» 

Årsmøtesakene som ble gjennomgått var:  

1. Årsberetning for 2022  

2. Regnskap 2022  

3. Valg 2023  

4. Drøfting program for 2023  

5. Eventuelt 

Morten redegjorde kort om hva GULL er og har foretatt seg de senere åra før han leste 

årsberetningen. Årsberetningen ble godkjent. Stine leste regnskapet viste inntekter på 

2663,19, driftskostnader på 5350,76 kr og et negativt driftsresultat på 2687,57 kr. Det var 

ingen finansinntekter. Målsettingen er at arrangementene skal være sjølfinansierende, dette 

ble ikke oppnådd. Sum egenkapital var på 33.155,10, herav 150,00 i kontanter. 

Morten, Stine og Hans Christian var på ikke på valg. Ole Christian og Erik Andresen var begge 

på valg, og ønsket ikke gjenvalg. Som nye representanter for 2 år ble valgt Sveinung Elde og 

Torstein Eltun. 
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Styret 

Styret konstituerte seg på første styremøtet etter årsmøtet, og styret i GULL har bestått av:  

• Morten Kleven, styreleder 

• Stine Røen, kasserer 

• Hans Christian Endrerud 

• Sveinung Elde  

• Torstein Eltun. 
 

Styret har siden forrige årsmøte hatt flere styremøter på Teams for å konstituere seg og 

planlegge ulike temamøter. Denne møteformen har vært effektiv og gjort at styret har hatt 

god og bred dialog i perioden.  

 

Temamøte: De gode eksemplene 

Møtet var ferdig planlagt til 14. november 2023, men måtte dessverre avlyses grunnet for få 

påmeldte.  

 

Temamøte: Fra båsfjøs til løsdrift 

Hvordan planlegge og finansiere ombygging fra båsfjøs til løsdrift var tema da GULL 

arrangerte to separate temamøter 23. januar 2024. I samarbeid med Innlandsfjøsprosjektet 

ved Høgskolen i Innlandet og Innovasjon Norge var dette tema på to godt besøkte møter, 

det ene på dagtid og det andre på kveldstid. Det deltok hele 60 personer på de to møtene. 

Sentralt i møtet var gjennomgang av en planleggingsløype for hele planleggingsprosessen, 

der det legges stor vekt på realistisk planlegging, og eierskap til hele prosessen fra ide til 

ferdig driftsbygning. I møtet deltok også NLR, Tine og unge gårdbrukere som er i gang med å 

utvikle og vurdere sine prosjekter.  

 

Drøftingsmøte: GULL og veien videre 

Tirsdag 13. februar 2024 hadde GULL et drøftingsmøte på Lena-Valle VGS om hvordan 

landbruket i Gjøvikregionen ønsker at GULL skal jobbe i årene som kommer. Ulike aktører 

innen landbruket som gårdbrukere, kommunalt ansatte, forskere, rådgivere og ansatte i 

bedrifter ble invitert med for å muligheter, strategier og utfordringer. I alt 10 personer 

møtte, derav hele styret i GULL. 
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Hjemmesiden www.vilskape.no 

Innkallinger og referater for temamøtene legges ut på GULL sin hjemmeside. 

http://www.vilskape.no/

